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Адрес Schöbel Kristallglas GmbH 
Bayreuther Straße 187 
PO 1107 
95485 Warmensteinach

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of Glass in different Designs, Lighting and Decoration Glass, Handles, Chandelier Parts, Beads 

Decorative colores glass 
We do have the largest mould stock for traditional chandelier parts worldwide – because this is where we came from. Now we are also home in
contemporary lighting. We manufacture balls from 6-150mm for any use, Christmas ornaments in traditional and contemporary design, decorative
Items for gifts, premiums and event trophies for sports and economy – even home accessories. 
In the meanwhile we have become also one of  the most important manufacturer for knobs, handles or other component parts – for sanitary or shower
equipment – with a huge standard program – also for those items. Further on we are specialized in any kind of technical glass parts, moulded prisms,
lenses or hardened glass.

Company Profile of Schöbel Kristallglas GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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